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        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum:  28 mei 2024 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen PvdA verduurzaming gemeentelijk 

vastgoed 
Ons kenmerk:   
 

Geachte mevrouw, heer, 
 
Op 21 maart 2024 heeft de fractie van PvdA schriftelijke vragen gesteld 
over verduurzaming van het gemeentelijk vastgoed. 
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 
 
1. Wat is er sinds 7 november 2023 aan structurele oplossingen 

gerealiseerd bij buurthuizen en buitensportverenigingen? (zowel eigen 
maatschappelijk vastgoed als maatschappelijk vastgoed van derden) 

 
We hebben nog geen voorbeelden van structurele oplossingen. We praten 
met verenigingen en zoeken vanuit de onderhoudsmiddelen voor 
instandhouding naar combinaties met aanvullende subsidies en 
beschikbare energieleningen. Voor de buitensportverenigingen zoeken we 
aansluiting bij de geplande renovaties en vervangingen. 
 
2. Wat is er sindsdien gerealiseerd bij het gemeentelijk vastgoed in brede 

zin? 
 
• We hebben ledverlichting aangebracht in kantoren en gangen van het 

Compagnieshuis. 
• We hebben ledverlichting aangebracht in de trouwzaal en toiletten in 

het Raadhuis. 
• In het Raadhuis hebben we waterloze urinoirs aangebracht. 
• We hebben opdracht gegeven om de ketels in het Compagnieshuis te 

vervangen door hybride ready ketels. 
• We doen onderzoek naar de mogelijkheden en kosten voor  

vervanging van koelmachines door warmtepompen in het 
Compagnieshuis. 

• We hebben opdracht gegeven voor de vervanging van regeltechniek 
in het Raadhuis, Compagnieshuis, Werkplein, De Tamboer en het 
zwembad.  

• We hebben ledverlichting en regeltechniek vervangen in de Turnhal. 
• In  gymlokaal Curiestraat hebben we ledverlichting aangebracht. 
• We hebben opdracht gegeven voor ledverlichting in Booyenverlaat en 

het kantoordeel van De Tamboer. 
• We treffen voorbereidingen voor het aanbrengen van ledverlichting in 

sporthal de Brug in Elim. 
• We hebben verouderde noodverlichtingsarmaturen in Wenning en 

DES-gebouw vervangen door LED-versies. 
 

3. Bent u bekend met het feit dat de Subsidieregeling Duurzaam 
Maatschappelijk Vastgoed (DUMAVA) opnieuw opengaat? 

 
Ja, dat is bekend. De nieuwe ronde opent op 3 juni 2024 en loopt tot 31 
oktober 2024. 
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4. Bent u van plan een subsidieaanvraag in te dienen? Zo nee, waarom 
niet? 

 
We gaan na 3 juni nader bekijken of we gebruik kunnen maken van deze 
subsidieregeling.  
 
Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Jelmer Mulder        Martijn Breukelman 
Gemeentesecretaris       burgemeester  
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